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Abstract (en)
A closing device for a door wing which is longitudinally guided on a horizontal support rail is described. Parallel to the support rail a movable roller
carriage is provided which has two deflection rollers. Two pull cables are connected by their one end to the door wing and by their other ends are
attached in a fixed manner. They are guided about one of the deflection rollers in each case. A spring connects the roller carriage to a fixed point. A
movement of the door wing also moves the roller carriage and tensions the spring. When the force acting against the spring ends, the spring relaxes
again and moves the roller carriage back into its initial position. By means of entrainment via the pulling cables, the movement of the roller carriage
brings about the closing of the door wing. The path of the door wing is in each case twice as large as that of the roller carriage. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird eine Schließeinrichtung für einen an einer horizontalen Tragschiene längsbeweglich geführten Türflügel beschrieben. Parallel zur
Tragschiene ist ein beweglicher Rollenwagen vorgesehen, der zwei Umlenkrollen trägt. Zwei Seilzüge sind mit ihrem einen Ende an dem Türflügel
und mit ihren anderen Enden ortsfest befestigt. Sie sind um je eine der Umlenkrollen geführt. Eine Feder verbindet den Rollenwagen mit einem
ortsfesten Punkt. Eine Bewegung des Türflügels bewegt auch den Rollenwagen und spannt die Feder vor. Bei Beendigung der gegen die
Feder wirkenden Kraft entspannt sich diese wieder und fährt den Rollenwagen in seine Ausgangsposition zurück. Durch Mitnahme über die
Seilzüge bewirkt die Bewegung des Rollenwagens das Schließen des Türflügels. Der Weg des Türflügels ist jeweils doppelt so groß wie der des
Rollenwagens.
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